参展企业报名回执

	单位名称
	

	通讯地址
	

	联系人
	姓名
	职务
	联系电话
	邮箱

	
	
	
	
	


展位申请表(代合同)Application Form & Contract

	单位名称
Name of Company
	中文（楣板） Chinese
	

	
	英文（楣板） English
	

	通信地址Address
	

	-邮政编码
Post Code
	
	法人代表
Legal Representative
	

	电话 Tel
	
	联系人Contact Person
	

	手机Mobile
	
	电邮 E-Mail
	

	传真Fax
	
	网址Website 
	

	标准展位(个)

Standard Booths
	
	编号
Number
	
	展品说明
Exhibit Introduction

	光 地(㎡)

Raw Space (㎡)
	
	

	展品最大外型尺寸
(mm) Maxmal Measurement
	
	

	动力电源（KV）

（Power）
	220V
	380V
	
	

	
	
	
	展位费Booths Fee
	

	重量 Weight
	                (Kg)
	广告费Advertisement Fee
	

	广告申请
Advertisement   Application
	
	总金额Total
	

	
	
	汇款日期
Date of Remittance
	

	注：1、参展商填写申请表寄回或传真至展会组委会，于五个工作日内将展位费汇入指定帐户，并按报名付款顺序安排展位。

    2、为保证展会的整体形象与效果，参展单位必须服从主办单位最后的展位调整与现场安排。

3、参展商在参展期间须对各自财产、展品、人身安全负责，购买相关保险，如发生财物展品损失和人身伤亡，与主办方无关。 

1、Please fill in the application form and post or fax it to the organizer committee, and remit the location fee of the exhibition to the appoint accounts in five days, organizer arrange the booths according to the order of registered bill of paying.
2、In order to guarantee the overall image and the effect of the exhibition, exhibitors must obey the final location adjustment and the scene arrangement..

3、Exhibitors should take care of your own safety,personal belongings and exhibits during the exhibition.You can get insurance in case of heavy losses. Our organizer is not responsible for any loss or personal injury.

	户名：广州市巴斯特会展有限公司

账号：800 20269 2602133
开户行：广州银行赤岗支行

	参展单位（盖章）

负责人:

日期:
	主办单位（盖章）

负责人：

日期:


